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Miasta Woclawek
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Odpowiadajqc na Pana interpelacjg wniesionq podczas obrad XLV sesji Rady Miasta Woclawek

w sprawie udzielenia informacji dotyczqcej wybudowania we Woclawku elektrowni na biomasg upzejmie

informujq, i2 Gmina Miasto Wloclawek w chwili obecnej prowadzi rozmowy z zagranicznym inwestorem

zainteresowanym wzniesieniem i eksploatacjq elektrocieplowni na biomasq. Wy2ej wspomniany podmiot

jest w trakcie procedury uzyskania decyzji irodowiskowej. Na chwilq obecnq pzygotowuje

on raport o oddzialywaniu pzedsigwziqcia na Srodowisko. Inwestor wystqpil do MPEC gdzie zlo2yl

wniosek o wydanie warunk6w ptzylEczenia projektowanego 2r6dta ciepla. Warunkl zostaly wydane

inwestorowi przez MPEC. Ponadto informujg, i2 prowadzone sq rozmowy z inweslorem, kt6ry planuje

realizacje elektrocieplowni na biogaz na lerenie Woclawskiej Shefy Rozwoju Gospodarczego - Park

Pzemyslowo-Technologiczny we Woclawku.
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Do wiadomo6ci:

1 . Biuro Rady Miasta

2. Wvdzial Orqanizacvino-Prawnv i Kadr, ds. OP1K.0003.259.2018


